

OFFRE D'EMPLOI D'ÉTÉ
Étudiants(es) - Technicien(ne) en génie
civil

SUMMER EMPLOYMENT OFFER
Students - Civil Engineering
Technician

Les Services d'Infrastructure & aménagement du territoire de la Cité Clarence-Rockland est à la recherche d'un étudiant pour la saison estivale de :

The Infrastructure & Planning Services of the City of Clarence-Rockland requires students during the summer from :

Mai à septembre

Sous la supervision du Gestionnaire du développement, Service d'Infrastructures et aménagement du territoire, l'étudiant effectuera diverses inspections lors des constructions d'infrastructures routières; la vérification de plans d'élévations; travaux d'arpentage et autres tâches connexes.

May to September

Under the supervision of the Manager of Development, Infrastructure and Planning Services, the students will do inspections during construction of road infrastructures; do verification of grading plans; conduct surveying tasks and other related duties.

EXIGENCES

- Étudiant dans un domaine d'ingénierie
- Connaissance de base d'arpentage;
- Connaissance du logiciel Autocad;
- Connaissance du "G.I.S." un atout;
- Connaissance en informatique;
- Faire preuve d'initiative/débrouillardise;
- permis de conduire valide "G";
- Bilingue (français et anglais);
- Une vérification du casier judiciaire doit être fournie à l'embauche seulement (elle doit dater de moins de trois mois avant la date où elle est requise) et est une condition d'emploi.

REQUIREMENTS

- Student in the field of engineering
- Basic knowledge in land-surveying;
- Knowledge of Autocad;
- Knowledge of "G.I.S." an asset;
- Knowledge of computers;
- Initiative and resourcefulness;
- Valid driver's license "G";
- Bilingual (French and English);
- A criminal record check must be provided upon hiring only (must be dated less than three months prior to the requested date) and is a condition of employment.

SALAIRES : taux horaire 16,14\$ - 20,68\$

SALARY: hourly rate \$16.14 - \$20.68

*Seuls les candidats retenus pour une entrevue seront contactés.
Des accommodations pour des besoins spéciaux sont disponibles sur demande*

*Only candidates selected for an interview will be contacted.
Accommodations for job applicants with disabilities are available upon request*

Les personnes intéressées doivent faire parvenir leur curriculum vitae portant la mention « **Offre d'emploi, Étudiants(es)- Technicien en génie civil** » avant 16h00, le 9 avril, 2021 à l'attention de:

Jacques Charron
Ressources humaines
1560, rue Laurier
Rockland, ON K4K 1P7
hr@clarence-rockland.com

Interested candidates are required to submit their résumé marked "**Employment offer, Students - Civil Engineering Technician**" before 4:00 p.m., April 9, 2021 to the attention of:

Jacques Charron
Human Resources
1560, Laurier Street
Rockland, ON K4K 1P7
hr@clarence-rockland.com